
                                                                                                                                Pisz  20.02.2022r 

 
 

           Sprawozdanie spotkania Inter-Grupy Ełcka 

                     
 

                    Porządek spotkania: 

                                                                                                                              

1. Powitanie . 

2. Teksty stałe. 

3. Warsztat – Pytania do 50.Konferencji Służby Krajowej. 

4. Przerwa. 

5. Wybory Łącznika do Zakładów Karnych i Aresztów Śledczych. 

6. Sprawozdanie służb. 

7. Czy grupa potrzebuje pomocy. 

8. Wolne wnioski. 

9. Ustalenie miejsca i terminu następnego spotkania oraz tematu 

    kolejnego warsztatu . 

               
                

A. D.1     Zgromadzeni przywitali się  Modlitwą o Pogodę Ducha . 

A. D.2     Kolejno zostały odczytane teksty 12 Tradycji i 12 Koncepcji AA. 

 

A. D.3     Robert Delegat Informacji Publicznej poprowadził warsztat    

zbierając odpowiedzi członków grup wspólnoty AA na pytania skierowane 

do 50.Konferencji Służby Krajowej AA. 

Korzystając ze SKRYTKI NR6 (Biuletyn BSK AA )w Polsce czytał 

kolejno pytania a członkowie dzielili się swoim doświadczeniem. 

Pytania dotyczyły zmian jakie zachodzą w obecnym czasie i czy zmiany te 

są zgodne z naszymi Tradycjami i nie zagrażają wspólnocie AA    . 

Największe zmiany zachodzą w grupach , powstają nowe grupy 

nazywane : 

dla kobiet,dla agnostyków , dla osób LGBT itp., 

odmawianie na  zakończenie mityngu modlitwy Ojcze Nasz ,        

uczestniczenie w mityngach małych dzieci wynikające z braku opieki, 

niesienie posłania do szkół w których uczą się dzieci, 



czy grupy mogą same zmieniać brzmienie Kroków i Tradycji i nadal 

nazywać się grupą AA ,czy  nie jest łamana Tradycja AA gdy przesyłamy 

Literaturę w formie PDF. 

Odpowiedzi były różne, zdania podzielone , dużą role odgrywała 

znajomość 12 Tradycji AA. 

Kończąc warsztat Robert podziękował wszystkim za podzielenie się swoją 

opinią. 

 

A. D. 4  Rzecznik ogłosił 10 min. przerwy. 
 

A. D. 5   Na Łącznika do ZK i AŚ kandydował Andrzej .Robert Delegat 

IP odczytał z Podręcznika Służb zakres służby i obowiązków Łącznika ZK 

I AŚ. Wybrano komisję trzyosobową i przeprowadzono tajne głosowanie 
wybierając Andrzeja na Łącznika ZK w Czerwonym Borze. 

 

A. D. 6   Robert Delegat IP  poinformował iż uczestniczy w spotkaniach 

zespołu regularnie co dwa tygodnie na platformie ZOOM,przesyła 

sprawozdania do regionu, systematycznie uczestniczy w spotkaniach                         
Inter-Grup, ale ma utrudniony kontakt z powiernikami. 

 

Joanna w zastępstwie Beaty Skarbnika przyjmowała wpłaty z grup. 

 

Wpłaty z grup  -  1387 zł 

Wydatki          -   906,20 zł 

Kapelusz         -  72,20 zł 

Wpłata do Regionu – 500 zł 

Stan ogólny          - 1264,07 zł 

 

 

 

 

                                                                         

 

 

 

Michał Łącznik OTU  poinformował o zawieszeniu niesienia posłania do 

ośrodka w Grajewie. Prosił aby członkowie chętniej służyli pełniąc dyżury 

przy telefonie udzielając informacji potrzebującym , którzy nie mogą lub 



nie wiedzą gdzie dostać się na mityng,podkreślił jaka to ważna służba. 

Podał daty kolejnych posłań: 

 

SOT Stare Juchy 16.00 

 

11.03.2022r   grupa  PIĘKNA 

18.03.2022r   grupa  PŁOMIEŃ 

25.03.2022r    grupa JAĆWING 

08.04.2022r    grupa OPTYMIZM 

22.04.2022r    grupa PIERWSZY KROK 

 

OTU EŁK ul. Wojska Polskiego 11.30 

 

04.04.2022r    grupa PIERWSZY KROK 

25.04.2022r     wolny termin 

 

Ełk Wawelska 16.00 

terminy do uzgodnienia 

 

 

 

Marek Rzecznik Regionu Białystok   poinformował , iż Delegat IP musi mieć 

pokrywane koszty przejazdu na Inter- Grupę. Z regionu zostały 

oddelegowane dwie osoby na Warsztaty Łączników do ZK i AŚ. Jakie są 

pytania na Warsztaty Rzeczników , pytania zbierane z Inter – Grup. 

E-mail   rzecznik002@aa.org.pl   

 

 

Kamil Kolporter   przekazał , iż paczka na Litwę została wysłana na kwotę 

151,50gr.Faktury opłacone na bieżąco, wydano nowości „AA w ZK 

Więzień do Więznia „ Poradnik Służb” do druku weszło „The Best of Bill” 

poinformował o składaniu zamówień na literaturę między 1 a 3 dniem 

miesiąca ,gdyż składa zamówienie do 4 dnia każdego miesiąca, 

zamówienie na ostatnią chwile nie będzie zrealizowane. 

 

 
Koordynator  do ZK i AŚ  Podziękował za wybranie Łącznika do Czerwonego 

Boru .Poinformował o zmianach w nazwach więzień, 
pod nasz region podlega AŚ Suwałki ,AŚ Kopernik z Odziałem Hetman, 

mailto:rzecznik002@aa.org.pl


ZK Czerwony Bór i oddział Grondy Monieckie. Podkreślił , iż każdy wyjazd na mityng AA do ZK 

lub AŚ Musi być najpierw zgłaszany do Łącznika , nadal wymagane jest zaszczepienie przeciw 

COVID-19   , 
aby wejść na teren więzienia. 
 

 
Radek rzecznik Inter – Grupy   podzielił się swoim doświadczeniem , iż utrzymuje kontakt z 

innymi rzecznikami Inter -Grup,uczestniczy w spotkaniach Rady Regionu. 
  

 
Monika Sekretarz i Łącznik Internetowy   podzieliła się swoim doświadczeniem poinformowała 

o regularnym odbieraniu i przesyłaniu wiadomości do mandatariuszy grup , skrzynki są otwierane a 

wiadomości odczytywane przez służebnych. Przepraszam za zaniedbanie weryfikacji strony 

internetowej z adresami mityngów w Ełku. 
 

A . D. 7  Żadna grupa nie poprosiła o pomoc. 

  

A . D .8   Joanna w służbie IP zapytała czy potrzebujemy Warsztatów Duchowości , oczywiście 

że potrzebujemy . Joanno czekamy na warsztaty. 
 

A . D. 9  Miejsce następnego spotkania  :    24.04.2022r 
                                                                       godz.9.00 
                                                                                 
                 EŁK  UL. Suwalska 21 ( plebania za kościołem niski parter) 
                   gospodarzem spotkania będzie grupa „Pierwszy Krok” 
 
Tematem będzie Warsztat Łączników Internetowych. 
 

 

 

 
                                                               Sekretarz Monika 
 
                                                                   tel: 784 079 788 
          

 

 
        DO ZOBACZENIA POGODY DUCHA SZEROKIEJ DROGI PRZYJACIELE 
                   



Ełk 24.04.2022 
 
 

SPRAWOZDANIE Z INTERGRUPY EŁCKA 
 
 
Porządek spotkania: 

1. Modlitwa i teksty stałe. 
2. Sprawozdanie służb. 
3. Warsztat łącznika ds. internetu. 
4. Sprawy bieżące: 

a) Czy grupy wprowadziły coś nowego od ostatniego spotkania? 
b) Czy grupy potrzebują pomocy organizacyjnej lub finansowej? 

5. Wolne wnioski. 
6. Data i miejsce kolejnego spotkania. 

 
 Ad 1. Zgromadzeni uczestnicy przywitali się modlitwą o Pogodę ducha, Rzecznik 
odczytał Preambułę AA, następnie zostało odczytane 12 Tradycji i 12 Koncepcji. 
 Ad 2. Kamil Kolporter intergrupy przekazał, że faktury opłaca na bieżąco. Koszty 
opłacanych faktur się zwiększają. Brak broszurki „AA pytania i odpowiedzi” w druku. Mówił 
także, o wahających się cenach niektórych ulotek, które zmieniają się co zamówienie. 
Kolporterzy z innych intergrup są również niezadowoleni z tego powodu. Przy sprzedaży 
najlepiej się sugerowad najnowszym cennikiem. Lesław były powiernik zaoferował swoją 
pomoc w wyjaśnieniu tej sytuacji. 
 
 Beata Skarbnik intergrupy przedstawiła rozliczenie subkonta Regionu za rok 2021. 
Wpłaty z grup    1886,50 zł 
Kapelusz    65 zł 
Wpłata do Regionu   1000 zł 
Wydatki    520,31 zł 
Stan konta    1695,26 zł 
 
 Michał Łącznik do ośrodków terapeutycznych przekazał, że posłania odbywają się 
cyklicznie. Jest szansa, by ośrodek OTU Stare Juchy ponownie się otworzył dla AA. 
Zaproponował, by zanieśd ulotki do parafii. Najpierw trzeba by było porozmawiad                    
z proboszczem o możliwości pozostawienia informacji o wspólnocie. Posłania do PLU na ul. 
Wawelskiej w Ełku są nieregularne i trzeba się do tego dostosowad. Telefon działa bez 
zarzutów, zapraszał do dyżurów. Jeśli ktoś ma obawy do podjęcia tej służby, zawsze można ją 
pełnid z osobą bardziej doświadczoną. Radek wyjaśnił na czym polegał wcześniejszy problem 
z telefonem i również zachęcał do objęcia dyżuru. 
 
Posłania: 
 
SOT Stare Juchy godz. 16:00:    Dyżury telefoniczne: 
06.05 – gr. Źródło      03, 05, 08 maj – Urszula i Daniel 
13.05 – gr. Jadwing     31 maj, 02, 05 czerwiec – wolny termin 
20.05 – gr. Sasanka      26, 28, 31 lipiec – wolny termin 



03.06 – gr. 1 Krok      23, 25, 28 sierpieo – wolny termin 
10.06 – gr. Optymizm      
17.06 – gr. Jadwing       
        
 
PLU Ełk godz. 16:00 – brak terminu   OTU Ełk godz. 11:30: 
Grajewo godz. 15:30 – brak terminu   13.05 – gr. Optymizm 
 
 Radosław Rzecznik intergrupy utrzymuje kontakt ze wszystkimi służbami.  Podzielił się 
informacją o Zgromadzeniu Nadzwyczajnym Regionu, które odbyło się w Hermanówce, 
podczas Warsztatów Tradycji. Na zgromadzeniu został wybrany nowy delegat, Edek z Suwałk. 
Koszt wyjazdu na Konferencję Służb Krajowych został pokryty z rezerwy Regionu. Została 
utworzona taka rezerwa w Regionie, aby móc zapewnid wyjazdy służebnym na konefencje 
itp. Zaproponował, by koszt za Roberta Delegata S. K. wpłacid na subkonto Regionu. 
 Ad 3. Warsztat poprowadził Andrzej Regionalny Łącznik ds. internetu w zastępstwie 
za nieobecną Monikę. Podzielił się informacjami przywiezionymi z Ogólnopolskich 
Warsztatów Łączników Internetowych. System Emitent został zastąpiony nowszym 
systemem jakim jest FreshMail. Jest to usługa płatna, bez reklam. Każdy Region ma swojego 
FreshMaila. Jest intuicyjny i prosty w obsłudze. W bazie jest zapisanych około 125 
odbiorców. Wysyłane są z poprzez niego informacje z Regionu i BSK. W każdym momencie 
można się do niego dopisad poprzez łącznika internetowego. Często zdarza się, że maile 
lądują folderze spam, prośba by tam sprawdzad i odznaczyd, że to nie spam. Wtedy kolejne 
maile będą przychodzid normalnie. Była też mowa o RODO. Zabronione jest wysyłanie 
danych wrażliwych tj. numery telefonów, adresów mail innych odbiorców. Administratorem 
danych jest BSK, a nie łącznik, dopisując się do FreshMaila wyrażamy zgodę na przetwarzanie 
swoich danych. A łącznik jest tylko korzystającym z tych danych. Na warsztatach był także 
poruszony temat służby dyżurnego online. Aby pełnid taką służbę trzeba mied sponsora        
w służbie, który pomaga, pokazuje jak wszystko działa i uczy na czym polega dyżur online. 
Jest to kolejna forma niesienia posłania, by potrzebujący trafił np. na mityng, lub otrzymał 
inną pomoc. Przygotowanie trwa rok, po czym kandydat otrzymuje potrzebne dane, by móc 
ją samodzielnie pełnid. Łącznik wyjaśnił na czym polega „wyszarzanie” grup. Grupy, co do 
których nie ma pewności czy się spotykają są zaznaczone szarym kolorem. Nie są usuwane ze 
spisu na stronie AA. Skrzynki założone służebnym powinny służyd tylko i wyłącznie do celów 
pełnienia służbowych. Nie używajmy ich prywatnie. Jeśli wysyłamy informacje na temat 
rocznicy grupy, spikerkach itp. to proszę o podawanie dokładnych informacji. 
 Ad 4. Leszek Mandatariusz gr. Arka: zostały rozniesione plakaty z informacją o AA do 
sołtysów. Umieszczono stojaki z ulotkami na policji i ośrodka pomocy społecznej. 
 Marcin z gr. Jadwing zgłosił zmianę służb. Mandatariuszem została Mirka, skarbnikiem 
Jola. Dodał w zastępstwie nieobecnego Andrzeja Łącznika do Czerwonego Boru, że od 1 maja 
ruszają mityngi. Poszukiwane są osoby do niesienia posłania do ww. więzienia. Listy chętnych 
są tworzone przez mandatariuszy. Nie jest wymagane szczepienie. 
 Sebastian Mandatariusz gr. Optymizm zadał pytanie. Czy można powoład służbę 
sprzątającego na grupie? Otrzymał odpowiedź, że o tym decyduje sumienie grupy. 
 Grupa Roś wznowiła mityngi. W spotkaniach uczestniczą 2, 3 osoby. 
 Ad 5. Hubert Rzecznik grupy 1 Krok zaproponował podniesienie kosztu przejazdu z 50 
groszy na kwotę 70 groszy. Argumentował to wyższymi cenami paliwa jak i innych 



produktów. Zapytano Skarbnika czy Intergrupę stad na taką podwyżkę. Odpowiedź była 
twierdząca. Odbyło się głosowanie po którym została ustalona nowa kwota. 
 Grzesiek przekazał informację od Roberta Delegata na temat artykułu, który ukazał 
się w „Echo Ełku”. Autorem artykułu była pani psycholog z jednostki wojskowej                       
w Węgorzewie. Jest propozycja by umieścid spis mityngów naszej intergrupy. Koszt to 50 zł. 
Na następnej intergrupie mandatariusze mają wrócid z odpowiedzią z grup. 
 Ad6. Następne spotkanie intergrupy odbędzie się 26.06.22 r. o godz. 9:00 w Ełku na 
ul. Suwalskiej 21 (dom parafialny, niski parter). 
 
 
     Sprawozdanie sporządził Grzesiek w zastępstwie Moniki. 
     Pogody ducha  
 
 
 



                                                                                                  EŁK 26.06.2022r 
 

 

 

       SPRAWOZDANIE SPOTKANIA INTER-GRUPY EŁCKA 

 

 
                       Porządek spotkania 

 

1. Modlitwa i teksty stałe. 

2. Warsztat niesienia posłania do ZK i AŚ  . 

3. Przerwa. 

4. Omówienie nowej służby. 

5. Sprawozdania służb. 

6. Sprawy bieżące ( czy grupy potrzebują pomocy,czy wprowadziły coś nowego 

od ostatniego spotkania) 

7. Wolne wnioski 

- Zlot Radości  (czy są gotowi do organizacji) 

-spotkanie Zespołu IP po IG, 

- zgromadzenie niewyborcze Regionu 

8.Ustalenie daty i miejsca kolejnego spotkania. 

 

 

A. D.1 Zgromadzeni przywitali się modlitwą o Pogodę Ducha , oraz odczytali 

            kolejno Dwanaście Tradycji i Dwanaście Koncepcji AA. 

 

A. D.2  Grzegorz Koordynator do ZK i AŚ oraz Andrzej Łącznik do ZK i AŚ 

           poprowadzili warsztat Niesienia Posłania do ZK i AŚ,szczegółowo       

           omówili jak przebiegały Ogólnopolskie Warsztaty Niesienia Posłania 

           do ZK i AŚ w których uczestniczyli 10,04,2022r. 

           Opisali jakie są procedury wejścia na teren oddziałów więziennych, jak 

           ważna jest współpraca z łącznikiem do ZK ,przestrzeganie procedur, 

           podporządkowanie się zasadom panującym w danym ZK i AŚ. 

           Odwiedzanie ZK na własną rękę nie jest wskazane. 

           Brak odpowiedzialności ze strony alkoholików powoduje iż ZK tracą 

           zaufanie do wspólnoty. Po pandemii nastąpiły zmiany w ZK,wspólnota 

           musi na nowo nawiązać współpracę z więziennictwem. Brak współpracy 

           z ZK w Białymstoku oddział dla kobiet. 

           Ciągle brakuje chętnych do niesienia posłania,brak rotacji,padła 

           propozycja aby zapraszać na grupy służebnych aby opowiedzieli jak 

           wygląda posłanie do więzienia, trzeba na nowo sporządzić listy chętnych 

           do niesienia posłania a to praca dla mandatariuszy grup,brak pomocy 

           ze strony służebnych z grup ,Łącznik podkreślił , iż najwięcej pomocy 



           otrzymuje od grupy OPTYMIZM z Ełku. Korzystając z obecności 

           Delegatów na Inter-Grupie poprosili o pomoc przy organizacji kolejnych 

           warsztatów. 

 

A .D. 4 Została powołana nowa służba niemandatowa,Opiekun Telefonu 

             Dyżurnego .Michał opowiedział pokrótce na czym ma polegać służba, 

            zadecydowano że będzie trwała rok i podejmie się jej Joanna oczywiście 

            po głosowaniu. 

 

 

A. D. 5 Andrzej Łącznik do ZK i AŚ dzieląc się swoim doświadczeniem 

            opowiedział , iż służba przebiega spokojnie,ale brak pomocy ze strony 

            służebnych na grupach,nie są wymagane szczepienia do Czerwonego 

            Boru,potrzebuje listy chętnych do niesienia posłania,ponieważ nie ma 

            rotacji wśród zgłaszających się członków wspólnoty. 

            Przeprowadził rozmowę z psychologiem o Warsztatach Niesienia 

            Posłania do ZK i AŚ,jest chęć zaproszenia dwóch psychologów i 

            terapeutów na warsztaty,zorganizować spotkanie informacyjne 

            o wspólnocie AA. 

            Zaprasza do niesienia posłania do Czerwonego Boru,dwie niedziele 

            w miesiącu,mało ograniczeń.      Tel. kontaktowy:798 641 667 

 

          Michał Łącznik OTU poinformował , że otworzył się Ośrodek w Starych 

          Juchach,spotkania odbywają się w co drugą sobotę. 

           Dnia 02.07.22r odbędzie się spotkanie informacyjne dla studentów 

           WSFiZ w Eku. Podzielił się tym ,iż zostawił wizytówkę w szpitalu w 

           Węgorzewie i czeka na kontakt. 

           

Podał terminy posłań: 

 

 

          SOT Stare Juchy 16.00 piątek: 

           08.07.- Zródło 

          15.07.-Jaćwing 

          22.07.-Sasanka 

12.08 Pierwszy Krok 

19.08.-Optymizm 

26.08. - Arka 

 

         OTU Stare Juchy 15.00  sobota 

09.07. - Arka 

23.07.- Pierwszy Krok 



06.08. -Zródło 

20.08. - Jaćwing 

 

             OTU Ełk ul. Wojska Polskiego 11.30 piątek 

08.07.- Piękna 

  

         Kamil Kolporter IG poinformował o braku ulotek opóznienie 

          w druku opłacił dwie faktury na kwotę 1380 zł. 360.40 

         posiada wydrukowane nowe cenniki literatury , ale kończą się wizytówki. 

    

         Monika Sekretarz IG nie zdała sprawozdania ponieważ w ostatnich 

         miesiącach nie uczestniczyła w spotkaniach Inter - Grupy. 

 

       Radek  Rzecznik IG  podzielił się , iż współpracuje z IG Wschód 

       przy organizacji Warsztatów Łączników, utrzymuje kontakty z rzecznikami 

       innych IG, uczestniczył on-line w spotkaniu Rady Regionu . 

       Jest gotowy do pomocy , dostępny, otrzymuje sprawozdania od 

       Rzeczników Regionu. 

 

      Krzysiek Delegat do Komisji Finansowej utrzymuje kontakty z 

     Inter – Grupami praca intensywna , głosowania nad pytaniami do konferen - 

     cji praca nad szatą graficzną ulotki DO WIĘZIEŃ . 

    Odnośnie pytań do Konferencji  opowiedział jak można na niektóre pytania 

    członków wspólnoty odpowiedzieć na poziomie grupy,czy powinien pomóc 

      sponsor, przyjaciel z grupy zanim skierujemy je bezpośrednio do 

     Konferencji. Finanse  są  stabilne , opisane będą w kolejnej skrytce. 

    Wyszła prośba aby wpłaty , plany urodzinowe ,spłaty faktur, opłacane spoty, 

    opisywać słowem DAROWIZNA. 

 

    Marek Delegat na K S K przy Komisji Literatury i Publikacji 

    Powstanie audiobook Wielkiej Księgi,trwają dyskusje nad powstanie 

    poradnika dla służb Informacji Publicznej,na stronie internetowej AA 

    można znależdz  ulotkę pt. CZY AA JEST DLA CIEBIE , w języku 

    migowym. Komisja Literatury i Publikacji pomaga w tworzeniu programu 

    na Warsztaty Kolporterów skonsultowano z Radą Powierników. 

    ZLOT RADOŚCI 50-LECIE POZNAŃ logo 

    „Szczęśliwi i Wdzięczni.’’ 

    51 Konferencja - „ Jedność i różnorodność siłą AA’’ 

    Pytania do konferencji wysyłać do 19marca  regulamin i forma pytań są 

   w poradniku dla służb. 

 

   Andrzej Koordynator do ZK i AŚ zakomunikował , iż jego służba zaczyna 



  się od zera na nowo musi nawiązać kontakty z więziennictwem ponieważ 

 po pandemii nastąpiły duże zmiany. Prosi o pomoc i wsparcie w organizacji , 

 kolejnych Warsztatów Niesienia posłania do ZK i AŚ, osoby , które chodzą do 

 więzień mogą podzielić się swoim doświadczeniem na Warsztatach. 

 

 Joanna zastępstwo za skarbnika podała wpłaty z grup to 1463,zł 

 na posłania wydano 169zł. 

 

 Marcin Przewodniczący zespołu do organizacji Warsztaty Duchowości 

 poinformował , iż warsztaty odbyły się w Ełku w Stajnia , przybyło 120 

 osób akredytacja wyniosła 1885zł, koszty kawa herbata woda 631.07 

 koszt dojazdu prowadzących 500zł, pozostało 653,93. 

     

 

A. D. 6 Nie wpłynęły żadne prośby od grup. 

 
A. D. 7 Zlot Radości -  region wyraził zgodę i pomoże w organizacji, 
          Zgromadzenie Regionu – sala dostępna ,spotkanie organizacyjne IP, 
         akredytacja dla Urszuli do służby w regionie-wymaganą ilością głosów 
          akredytacja udzielona, 
         Leszek i Andrzej wyrazili chęć pomocy w organizacji Zlotu dla 
         IG Białystok, Beata została oddelegowana na Ogólnopolskie 
         Warsztaty Skarbników. 
         Monika sekretarz IG Ełcka zobowiązała się zwrócić koszty  pobytu 
            na Ogólnopolskich  Warsztatach 
         Łączników Internetowych w  ponieważ nie wywiązała się z obowiązku 
         przeprowadzenia Warsztatu na IG Ełcka 

 
A. D. 8      28.08.2022r  GOŁDAP 
                  ul. Żeromskiego 8 a 

 

 

 
                                                                                  sekretarz Monika 

 
 

 

 

 

 

 



                                                                              GOŁDAP  28.08.2022r.

       Sprawozdanie spotkania Inter Grupy Ełcka

                              Porządek    spotkania :                                                           

1. Modlitwa i teksty stałe.
2. Warsztat ( służba a wakaty , ile powinna trwać służba w oparciu
                     o Tradycje , Koncepcje , Poradnik dla Służb)
3. Przerwa.
4.Sprawozdanie służb.
5. Sprawy bieżące.
6. Wolne wnioski.
7. Ustalenie daty i miejsca następnego spotkania.

A. D. 1 Uczestnicy spotkania przywitali się modlitwą o Pogodę Ducha,
             i kolejno zostały odczytane teksty Dwunastu Tradycji 
             i Dwunastu Koncepcji AA w Polsce.

A. D. 2 Rozpoczynając Warsztat  zabrał głos Radek przeczytał 
            z Poradnika Służb AA 9 Tradycję i Kadencja i Rotacja
            Służb Inter Grupy. W zapisach jest mowa o równoległym 
           zakończeniu służb i rotację wśród służebnych. 
           Swoim doświadczeniem podzielił się Robert , służby Inter Grupy
           kończą służbę przed Zgromadzeniem Wyborczym,trwa dwa lata 
           wszystkie są wybierane jednocześnie, jeżeli nie mamy osoby na 
           pierwszy rok to jest wakat ,nowy służebny wybrany w drugim roku 
           służy tylko rok bez przedłużania o kolejny,podobnym doświadczeniem
           podzielił Marek i Michał , którzy wchodząc w służby na rocznym 
           wakacie służyli tylko rok bez przedłużania służby .
           Doświadczeniem podzielił się także Krzysiu mówiąc ,iż kolega musiał
           zrezygnować z pełnienia służby poczyniono ustalenia i zmiany ale 
           trzymano się Koncepcji i Tradycji z troską aby zadbać o ciągłość służb,
          trzymajmy się zasad i zapisów w poradniku, jeżeli mamy wakat na rok 
          w tym czasie można się przygotować do służby.
         Robert zaproponował aby napisać rekomendację dla wybierania służb
            na wakacie nie ma zapisu co do zasad pełnienia służby(ile ma trwać)
            jednorazowa rekomendacja o wyrównanie czasu pełnionej służby,



           Głównym tematem warsztatów było dążenie do przedłużenia czasu 
             pełnienia służby.
            Na zakończenie Radek podziękował za dyskusję i otwarte umysły.

A. D. 3 Przerwa

A. D. 4 Sprawozdanie służb:

            Sebastian Mandatariusz  grupy Optymizm  pełniąc służbę przy 
             telefonie informacyjnym zgłosił potrzebę aktualizacji ogólnej listy 
             G12.

           Radek Rzecznik Inter Grupy podzielił się doświadczeniem, kontakty 
           ze służebnymi  i Radą Regionu odbywają się regularnie. Pomaga przy 
            organizacji warsztatów, służy pomocą i jest otwarty na uwagi i sugestie
           odnośnie pełnienia jego służby.

          Beata Skarbnik Inter Grupy  przedstawiła finanse :
          Darowizny z grup – 1262,
           Kapelusz             -  279,
          Posłania             - 453,60
          Delegacja IG    - 256,
          Faktury Kolporter – 14,94
         Literatura ZK I AŚ – 106,
         Stan konta   - 1577,76

          Kamil Kolporter Inter Grupy przedstawił stan faktur, dwie faktury    
           na kwotę 104,zł i  168,zł   dwie nie opłacone na kwotę 515,80
         i  362,zł .Na bieżąco jest w kontakcie z Kolporterami innych grup,
         współpraca z nimi przebiega bez zarzutu. Zgłosił iż nadal nie ma 
         wizytówek i prosi o zadbanie o nowy dodruk, problem zgłoszono
         dla Przewodniczącego Zespołu Informacji Publicznej.

           Michał Łącznik do OTU i Przewodniczący Zespołu IP ,
            podzielił się swoim doświadczeniem, służba przebiega dobrze,
           ciągły kontakt z Ośrodkami , organizowane jest kolejne spotkanie 
           w Ośrodku Pomocy Społecznej w Ełku, ruszą posłania do Grajewa
          oraz do Przychodni Uzależnień w Ełku. Podał nowe terminy posłań
           do Ośrodków leczących uzależnienia :

          SOT Stare Juchy 
           (piątek 16:00)    



02.09. 22r – ZRÓDŁO                                                
 
09.09.  22r – JAĆWING

23.09. 22r – SASANKA

07.10. 22r – OPTYMIZM

14.10. 22r – PIERWSZY KROK

21.10. 22r -PŁOMIEŃ

28.10. 22r – ZRÓDŁO 

         

            OTU Stare Juchy 
            (sobota 15:00):

03.09. 22r – OPTYMIZM

17.09. 22r – PIERWSZY KROK

01.10. 22r – ARKA

15.10. 22r – PIĘKNA

29.10. 22r – SASANKA

OTU EŁK (GODZ.11:00)

02.09. 22r – PIĘKNA
   

             Andrzej Łącznik do ZK i AŚ przedstawił iż służba przebiega bez 
             większych problemów, problemem jest kontakt z osobami idącymi 
             z posłaniem za mury , przybywa ludzi chętnych do niesienia posłania,
             powstanie nowa lista osób , które będą jechać i kiedy,
             kontakt z innymi łącznikami z regionu zachowany, ogłosił , że 
             odbędą  się REGIONALNE WARSZTATY NIESIENIA POSŁANIA 



            AA DO ZAKŁADÓW KARNYCH , ARESZTÓW ŚLEDCZYCH I 
            ZAKŁADÓW POPRAWCZYCH-10 WRZEŚNIA BIAŁYSTOK
           kontakt :
                          GRZEGORZ  - 882 045 761

                          ADAM  -  604 434 369  

            zgłosił ,iż jest ogromna potrzeba obecności kobiet chętnych nieść
            posłanie za mury.
            Lista osób chętnych nieść posłanie do ZK i AŚ 
                                     CZERWONY BÓR 
             
              Sebastian „ Optymizm”
              Wiesiek   „ Optymizm”
              Jan           „ Optymizm”
              Kamil      „ Zródło”
              Radek     „ Płomień”
              Andrzej   „ Jaćwing”
              Marcin    „ Jaćwing”
              Krystian  „ Sasanka”
              Łukasz     „ Sasanka”

             Marek Rzecznik regionu Białystok przypomniał o warsztatach
             Łączników Internetowych  09.09 – 11.09. w Świeszyno.
             Poinformował o spotkaniu Wyborczym Rady Regionu w Ełku,
              regularnie uczestniczy w spotkaniach Inter grup.

       Marek Delegat na K S K przy Komisji Literatury i Publikacji,
        podzielił się swoim doświadczeniem, uczestniczy aktywnie w spotkaniach
      zespołu KLIP, brał udział w spotkaniu z Grzegorzem przewodniczącym i 
      powiernikiem Zespołu ds .Literatury miał kilka pytań odnośnie prac na 
      temat dostosowania książki Dwanaście Kroków Dwanaście Tradycji 
      do IV wydania książki Anonimowi Alkoholicy.
      Udzielił informacji o dostępności na naszej stronie internetowej 
przewodnika dostępności do AA, wszelkie uwagi po przeczytaniu można 
      zgłaszać do końca listopada. Zachęca do kupowania i czytania literatury 
AA.   Tel .kontaktowy  519 777 404

   Krzysiek  Delegat do Komisji Finansowej na spotkaniu zespołu



      omawiał kwestie dużej liczby organizowanych warsztatów,
      czy będzie nas na to stać ?, 18.09.od 10:00 do 13:00 odbędzie 
      się spotkanie na ZOOM odnośnie finansów. Poinformował 
      o ulotce Służba Skarbnika z informacją na różnych poziomach 
     grup,informacja dawania datków do kapelusza na grupie.

     Monika Sekretarz i Łącznik IG utrzymuje kontakt z Sekretarzem 
      i Łącznikiem Regionu, regularnie otwiera skrzynkę i przesyła wiadomości
      do Mandatariuszy grup i służebnych IG, aktualizuje listę adresów grup na 
      stronie internetowej,stara się uczestniczyć w spotkaniach IG i na bieżąco 
     pisze sprawozdania, poszukuje zastępcy do swojej służby.

A. D. 5 Sprawy bieżące

    W grupie Pierwszy Krok zostały wybrane nowe służby,
    Magda Mandatariusz 
    Basia   Skarbnik 

   Grupy nie zgłosiły potrzeby pomocy od Inter Grupy.

A. D. 6 Podjęto temat organizacji warsztatów Wizja Rodziny Przeobrażonej,
            organizowane przez Region Białystok w listopadzie .
            Zapisy u Roberta   600 097 676

A. D. 7 Miejsce kolejnego spotkania Inter Grupy Ełcka :

           30.10.2022r       9:00    GRAJEWO  

   UL. Konstytucji 3 Maja 2 

           

              

                                                        sprawozdanie sporządził Sekretarz i 
                                                         Łącznik Internetowy IG Ełcka



                                                                                   Monika

Przepraszam jeśli kogoś pominęłam lub coś ważnego,
proszę o sugestie i uwagi , dziękuję   mój numer  784 079 788

       

           
           

               



                                                                                         Grajewo 30.10.2022r

      Sprawozdanie spotkania Inter – Grupy Ełcka

               Porządek spotkania:

1. Modlitwa i teksty stałe

2. Warsztat Informacji Publicznej

3.Przerwa

4.Sprawozdanie służb

5.Czy grupy potrzebują pomocy , czy wprowadziły zmiany od ostatniego spotkania

6.Wolne wnioski

7.Ustalenie miejsca i daty kolejnego spotkania

A. D.1 Uczestnicy spotkania przywitali się modlitwą o Pogodę Ducha i kolejno 
odczytane zostały teksty Dwunastu Tradycji i Dwunastu Koncepcji dla Służb AA w 
Polsce.

A . D. 2 Warsztat IP
Warsztat poprowadził Michał Łącznik do OTU i Przewodniczący Zespołu Informacji
Publicznej, podzielił się swoim doświadczeniem aby zwracać się do Gmin i 
zapraszać profesjonalistów na warsztaty,dbać aby informacje o wspólnocie AA 
rozchodziły się szczególnie po małych miejscowościach,nawiązanie współpracy 
z księżmi na terenie danej parafii,roznoszenie ulotek,zostawianie wizytówek z 
adresami mityngów.Roznoszenie ulotek powinno być koordynowane przez zespół IP.
Na stronie internetowej umieszczono 15 min.spot pokazujący jaka jest siła wspólnoty
,program 12-sty kroków,a w połączeniu z rekomendacją profesjonalistów mamy 
jeszcze większą siłę przyciągania ludzi.Okres pandemii pokazał , że kiedy Ośrodki 
były pozamykane profesjonaliści odsyłali chorych na mityngii AA.
Bardzo ważne jest aby informacje o naszej wspólnocie były dostępne oprócz 
ośrodków leczących z uzależnień , także w Urzędach Miasta, Policji, Kuratorów,
MOPS,i podobnych instytucjach.Roznoszenie biuletynów „Wieści z AA”,
umieszczanie informacji w gazetach miejskich,gminnych z zachowaniem 
anonimowości ale bez czarnego paska na twarzy i zmiany intonacji głosu ,ponieważ 



takie działanie ukazują nas w karykaturalny sposób.Współpraca z dziennikarzami , 
ale pod warunkiem , że dziennikarz zna zasady AA pomaga wspólnocie ,a nie jej 
szkodzi.Wychodzac z informacją do profesjonalistów musimy mieć na uwadze jak 
reprezentujemy naszą wspólnotę ,zrozumiały język bez sloganów typu 
AA,dziewiątka ,krok dziesiaty, jest to nie zrozumiałe dla odbiorcy spoza wspólnoty.
Zapraszać na spotkania członków wspólnoty AL anon,oczywiście udostępniając 
oddzielny panel dla członków tej wspólnoty podkreślając , że obie wspólnoty 
pomagają ale są od siebie niezależne.
Do warsztatu włączył się Rober i Andrzej pomagając Michałowi w uzupełnieniu 
wiadomości jakie mieli do przekazania z Ogólnopolskich Warsztatów IP.
Robert opowiedział ,iż będzie anonimowy film przedstawiający wspólnotę AA,
tak jak ma to miejsce za granicą np.:w Anglii,Ameryce. Mamy także anonimowych 
przyjaciół ,którzy przedstawiają wspólnotę w pozytywny sposób. W naszym regionie
IP jest dobrze rozwinięte. Idąc na spotkanie możemy poprosić powiernika klasy A 
aby pomógł nam zaprezentować naszą wspólnotę, jako osoba z zewnątrz bez 
uprzedzeń daje świadectwo dobroczynnego działania naszych członków.
Niedługo nasza literatura poszerzy się o poradnik dla Informacji Publicznej.

A. D.4 Sprawozdanie służb.

Andrzej Łącznik do ZK i AŚ uczestniczył w spotkaniu z kierownictwem więzienia w 
Czerwonym Borze i uzyskał zgodę na organizacje mityngów na terenie więzienia.

Michał Łącznik OTU i przewodniczący zespołu IP służba przebiega bez zakłóceń,
utrzymuje kontakt z Robertem, potrzeba dwóch osób do roznoszenia ulotek.
Terminy posłań :
Ośrodek SOT Stare Juchy 
11.11 Jaćwing
18.11 Sasanka
25.11 Optymizm
2.12 Pierwszy Krok
9.12 Płomień
16.12 Jaćwing
30.12 Piękna

OTU Stare Juchy:
12.11 Pierwszy Krok
26.11 Arka
10.12 Sasanka
17.12 Optymizm

Grajewo:
czwartek 9.00  ?
wtorek 16.00   ?   do ustalenia



OTU Ełk  piątki 11.00   ?  do ustalenia

Odnośnie Informacji Publicznej będą rozmieszczane plakaty na terenie Ełku tj,
w odpowiednich placówkach,plakaty informujące o naszej wspólnocie AA,
nawiązany został kontakt z panią z komisji rozwiązywania problemów alkoholowych
czekamy na odpowiedz,21 listopada odbędzie się spotkanie informacyjne w 
Czerwonym Borze.

Beata skarbnik poprosiła o pomoc IG Białystok w podzieleniu się opłata za posiłki
kupione podczas spotkania wyborczego regionu , ponieważ było dużo innych 
wydatków – wyjazdy na warsztaty delegatów, posłania ,zakup literatury.
Przedstawiła pisemny wykaz wydatków z subkonta za miesiąc wrzesień.
Saldo ze spotkania IG:
wpłaty z grup  2018,88
kapelusz  116,60
rada regionu wybory  274,60
zwrot za warsztaty    875,00
wizytówki AA   180,00
posłanie Stare Juchy   365,70
posłanie Czerwony Bór  491,00
delegacja IG    117,60
faktura kolporter  18,40
literatura ZK    84,00
darowizna na rade regionu   400,00
stan konta    906,94

Kamil kolporter utrzymuje kontakt z innymi kolporterami,nie dostępna jest broszura 
„Zbyt młodzi na AA”, wycofano z druku „AA a Siły Zbrojne”, braki w dostawach 
literatury dosyłanie na tzw: raty, przedstawił saldo faktur:
faktury opłacone: 
513,25      563,00      362,40    
nieopłacone:
354,00      874,60       

Urszula skarbnik regionu  podziękowała za rekomendację i zaufanie,zgodziła się być 
zastępcą rzecznika regionu,była na warsztatach skarbników.

Marcin przewodniczący zespołu organizacji warsztatów Kroków w Orzyszu 
podkreślił jak ważne są warsztaty pokazała to duża frekfencja , przybyło 
85 osób , koszt to 280zł 10 zł akredytacja bardzo dziękuje zespołowi 
organizacyjnemu i sile wyższej. Organizowane będą warsztaty sponsorowania, a że w
Polsce organizuje się dużo warsztatów trzeba z dużym wyprzedzeniem zapraszać 
spikera.



Joanna pełniąca dyżur przy telefonie informacyjnym współpracuje z Pawłem z 
PIK, zwróciła uwagę na brak aktualizacji numerów telefonów z listy G12.
Podała wolne terminy na dyżury przy telefonie:
listopad  -  15  17  20 
grudzień -  13  15    18
styczeń -  10   12   15

Monika sekretarz i łącznik internetowy utrzymuje kontakt z łącznikiem regionu 
aktualizuje spisy mityngów ,utrzymuje kontakt z mandatariuszami grup,regularnie 
rozsyła wiadomości do służebnych,prosi o sugestie i uwagi odnośnie prowadzenia 
swojej służby,dziękuję za pomoc przyjaciołom ze wspólnoty.

Radek rzecznik utrzymuje kontakt ze służbami regionu delegatami ,wysyła do 
sekretarza sprawozdania z regionu,został oddelegowany na regionalne warsztaty 
rzeczników, przedstawił kandydatów na delegatów regionu,zadał pytanie czy na 
posłania zabierana jest literatura AA,mandatariusze poszczególnych grup 
odpowiedzieli twierdząco.

Grzegorz koordynator do ZK i AŚ podziękował za pomoc przy prowadzeniu panelu 
na warsztatach , poinformował ,iż jest mały przepływ informacji odnośnie niesienia 
posłania do więzień między służbami a grupami za mało zachęcania członków 
wspólnoty do niesienia cierpiącemu osadzonemu. Zbyt mało wyjazdów służebnych 
regionu do ZK i AŚ aby zapraszać służby więzienne na warsztaty. Trwają  próby 
nawiązania dialogu ze służbami więziennymi w Białymstoku,bez rezultatu, 
Inspektorat więziennictwa wprowadził zmiany w zasadach obowiązujących na 
terenie więzienia,większy rygor.
Podkreślił , iż ciągle popełniane są błędy przy niesieniu posłania do Ośrodków 
Młodzieżowych,brak rotacji,zachęcanie dzieci aby prosili terapeutów o skierowanie 
rodziców na leczenie,organizowanie wspólnych wigilii.
Planowane są regionalne warsztaty niesienia posłania do ZA i AŚ.

Marek delegat na KSK przy komisji literatury i publikacji
podzielił się informacją , iż będzie przeprowadzona ankieta wspólnoty,sprawozdanie 
delegatów ukarze się w skrytce, wydanie Wielkiej Księgi na język migowy ma być 
dostępne w formie audiobooka,trwa korekta nad ulotką „Słowo Bóg” gdyż wyszło 
błędne tłumaczenie trzeba zadbać aby było czuć ducha wspólnoty.

Grzegorz delegat kończy służbę delegata jako przewodniczący komisji do organizacji
pytań do konferencji .Warsztaty delegatów będą czasem pracy nad 
pytaniami,powstanie zespół zadaniowy jak przeprowadzić inwenturę konferencji.
Sprawozdania przesyła na bieżąco do rzecznika intergrupy.

A. D. 5 Sprawy bieżące 



Sebastian mandatariusz grupy Optymizm poinformował iż, grupa sama pokrywa 
koszty posłania do ośrodków,razem z grupą Pierwszy Krok rozpisała grafik 
sprzątania sali.

Leszek mandatariusz grupy Arka poinformował iż, po inwenturze przegłosowano na 
grupie aby w spisie mityngów grupa Arka nie miała ani zapisu mityngi otwarte ani 
zamknięte tylko grupa AA.

Robert z grupy Płomień poinformował iż, grupa sama pokrywa koszty wyjazdów 
z posłaniem.

A .D.6  Wolne wnioski
Robert poprosił intergrupę o  rekomendację na zastępcę Powiernika klasy B,odbyło 
się tajne głosowanie i wymaganą większością głosów dostał rekomendację.

Joana zgłosiła propozycję od przyjaciela z Anglii poprowadzenia jednodniowych 
warsztatów na Wielkiej Księdze.

Radek zapytał czy nasza intergrupa widzi konieczność zmiany terminu wyborów
na poziomie intergrupy ,dobrze by było aby wybory nowych służb odbyły się się po 
wyborach służb regionu ponieważ służebni lepiej się znają po dwóch latach swojej 
służby mogą bez obaw zagłosować na kolejnego członka znając jego kompetencje.
Grupa Pojezierze także przesunęła termin z czerwca na wrzesień,także i nasza 
intergrupa dostosuje się do wrześniowych wyborów.

A . D. 7 Miejsce kolejnego spotkania:

18 GRUDZIEŃ   

19-300  EŁK  UL. SUWALSKA 21

GODZ.9.00  

GOSPODARZ GRUPA PIERWSZY KROK
Tematem kolejnego warsztatu będzie 7 tradycja warsztat 
poprowadzi Beatka nasz skarbnik.

                                                          Pogody ducha sekretarz i łącznik 
                                                                             internetowy



 

                                                                                                   



Sprawozdanie spotkania Inter- Grupy Ełcka
                                                                                        18.12.22r   Ełk

1.Modlitwa i teksty stałe.
2.Warsztat Skarbników.
3.Przerwa.
4.Sprawozdanie służb.
5.Sprawy bieżące .
Czy grupy potrzebują pomocy?, czy zmieniły coś od ostatniego 
spotkania?.
6.Wolne wnioski.
7.Ustalenie daty i miejsca następnego spotkania.

A. D.1 Uczestnicy przywitali się modlitwą o Pogodę Ducha i kolejno 
odczytano 12 Tradycji i 12 Koncepcji AA w Polsce.

A. D.2 Warsztat poprowadziła Beata skarbnik Inter- Grupy.
Uczestniczyła w Ogólnopolskich Warsztatach Skarbników ,które 
odbyły się w Łazach .
Podzieliła się swoim doświadczeniem w kwestii 7 tradycji na grupie,
historią złotówki w kapeluszu,ważne aby nie gromadzić środków na
grupie, utrzymywanie rozsądnej rezerwy, pomoc służebnemu w pełnieniu
służby, aby następca czuł, że nie jest sam i miał wsparcie.
Proszenie o wsparcie finansowe inter- grup,regionu także nie jest naszą 
mocną stroną,jesteśmy  na różnych poziomach służby ale po to by 
wzajemnie sobie pomagać. Potrzeba informacji odnośnie wydatków,gdy 
informujemy że brakuje środków one zaraz jakimś cudem napływają od 
darczyńców mamy na to żywe dowody.                                             
Ważnym tematem był brak zaufania do 
służebnego, dlaczego rozliczamy go z każdej złotówki?, padły pytania 
gdzie jest nasza duchowość? Gdzie zaufanie do Boga?.
Kolejnym poruszonym zagadnieniem było : gdzie skarbnik powinien 
trzymać pieniądze?, jeżeli na koncie to czy powinien podać informacje 
gdy sam zaniemoże.
7 tradycja na mityngach on-line nie zanika grupy radzą sobie w miarę 
swoich możliwości,np: zbierając środki i wpłacając je na region 
lub bezpośrednio na BSK .Ważnym elementem 7 tradycji jest 



Plan Urodzinowy czyli wpłacanie pieniędzy z okazji rocznicy własnej
trzeżwości,rocznicy powstania grupy,inter- grupy… . 
Na koniec warsztatu uczestnicy podzielili się swoim doświadczeniem.

A. D.4 Joanna Koordynator telefonu Inter- Grupy
Służba przebiega dobrze,utrzymuje kontakt z Pawłem z PIK,
dyżury przy telefonie są obsadzone.

Michał Przewodniczący zespołu IP i Łącznik do OTU
Przedstawił plan spotkań z pracownikami MOPS, Straży Miejskiej,
Służbą Więzienną,siostrami zakonnymi z Domu Samotnej Matki,
które miały miejsce w miesiącu grudniu,w lutym zostaliśmy zaproszeni
na spotkanie z Komisją do Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
w Wydminach.
Wszystkie sprawozdania wysyła do delegata Edwarda aby zamieszczał 
je w Biuletynie IP. Sprawozdania wysyła do Rzecznika Inter- Grupy,
oraz łącznika regionu Zbyszka.
Terminy posłań:
SOT piątek 16.00:
13.01.  Jaćwing
20.01.  Sasanka
27.01.  Optymizm
10.02.  Pierwszy Krok
17.02.  Jaćwing
24.02.  Piękna
OTU sobota 15.00:
31.12. ?
14.01.  Pierwszy Krok
28.01. Sasanka
11.02. Arka
25.02. Optymizm
Grajewo :czwartek 9.00
                wtorek 16.00      do uzgodnienia
OTU Ełk  do uzgodnienia

Beata Skarbnik Inter- Grupy podała stan konta:
Wpłaty z grup                1470 zł
Wypłaty na posłania       774,70
Kapelusz                         110 zł



Kawa,herbata ….            31,44
Zwrot dla delegata           80 zł
Opłata sali                       30 zł
Zwrot za warsztaty          575 zł
Faktury                     16 zł
Zakłady Karne          84 zł
Zwrot za dojazdy na IG 42 ZŁ
Doładowanie tel.       10 zł
Stan Konta                843,80

Radek Rzecznik Inter- Grupy 
Służba przebiega bez problemu, utrzymuje kontakty ze służebnymi
innych Inter- Grup oraz regionu,uczestniczy w spotkaniach rady regionu.

Kamil Kolporter Inter- Grupy 
Uczestniczył w Warsztatach Duchowości i sprzedał literaturę na kwotę 
523 zł, nadal ma braki w literaturze przez opóżnienia w druku,
opłacił faktury na kwoty: 354 zł , 874,20  , 709 zł , pozostały nieopłacone
1933 zł , 282 zł.

Monika Sekretarz i Łącznik Internetowy IG
Służba przebiega bez większych problemów, otrzymuje pomoc od 
służebnych IG i Regionu. Dziękuje za wsparcie w pełnieniu służby.
Przekazała mandatariuszom grup linki do zapisu na emitenta,regularnie 
przesyła informacje z regionu.

Marcin Przewodniczący Zespołu do Organizacji Warsztatów w Orzyszu
Organizatorem Warsztatów Duchowości był Region Białystok,
liczba uczestników to 84 osoby, koszt pobytu 290 zł. Prosi o wsparcie 
finansowe IG w organizacji kolejnych warsztatów.

Urszula Skarbnik Regionu
Służba przebiega spokojnie,czuje się bezpiecznie w służbie,regularnie 
otrzymuje rozliczenia od Janusza,dostaje informacje na bieżąco,ma 
żelazną rezerwę,otrzymuje pomoc i wsparcie .

Marek delegat Komisji Literatury i Publikacji
Prosi o przyjrzenie się pytaniom do 51 Konferencji i rekomendacjom,



podzielenie się swoimi spostrzeżeniami - sugestiami na grupach, 
przedstawienie ich na kolejnej IG- głos z grup jest najważniejszy.
Porozmawiajcie na grupach czy jest potrzeba wydania W K w języku
migowym czy potrzebujemy jej pilnie czy możemy to zrobić w przyszłości
bo wiąże się to z dużym obciążeniem finansowym. Czy jest potrzeba 
przetłumaczenia pozycji „Voice of Woman in AA”.Został oddelegowany 
do zespołu ds. Inwentury Konferencji. Przygotowana została ankieta w 
formie papierowej i elektronicznej Anonimowi Alkoholicy w liczbach 
2023r.          31.03-02.04  2023r odbędzie się Ogólnopolskie spotkanie 
Przyjaciół AA są to osoby nieuzależnione pomagające wspólnocie nieść 
idee AA.

Krzysiek delegat Komisji Finansów
Utrzymuje kontakt z innymi delegatami,jeżdzi na inter-grupy by 
przekazywać informacje i odbierać je ze spotkań.  Uczestniczył w 
Warsztatach Delegatów.

Zbyszek Sekretarz i Łącznik Internetowy Regionu Białystok
Został oddelegowany na warsztaty Łączników Internetowych ,Dyżurnych 
On-line i G12.Poprowadził warsztat w formie sprawozdania w Inter- 
Grupie Pojezierze. Czeka na zaproszenie z IG Ełcka na poprowadzenie 
w/w warsztatu , którego tematem przewodnim ma być dyżur on-line.
Używanie nazwy freshmail dla naszego komunikatora łamie tradycje,
powinniśmy wspólnie wypracować nazwę,może to być po staremu 
emitent.

A. D.5 Grupy nie potrzebują pomocy.
Grupa Optymizm powołała nowego Kolportera poprzez głosowanie,
zostały odczytane mu obowiązki z Poradnika Służb,nowy służebny to 
Patrycjusz.  Grupa zadeklarowała, że na mityngi otwarte będą zapraszani 
spikerzy.

A. D.6 Rzecznik IG rozdał przedstawicielom grup koperty z papierowymi 
ankietami do wypełnienia i prosił o wyjaśnienie na grupach po co je 
wypełniamy.
Organizatorzy warsztatów w Orzyszu poprosili o wsparcie finansowe IG,
otrzymali poparcie.
Omówiono i zadecydowano, że koszty wyjazdu Andrzeja z IP do 
Czerwonego Boru pokryje IG Ełcka.



Rzecznik zadał pytanie czy można zorganizować jeden warsztat dla całego
regionu, wybrać miejsce najbliższe zainteresowanym w celu 
zaoszczędzenia czasu i kosztów, temat do przekazania na grupach i 
przedyskutowania. Czy potrzebujemy warsztatu dyżuru przy telefonie?,
temat do przedyskutowania.

A. D.7 19 LUTY koleje spotkanie IG Ełcka godz.9.00

19-300  Ełk ul. Suwalska 21
plebania niski parter 
                                                       z życzeniami pogody ducha 
                                                        sekretarz IG Monika
                                                 w razie problemów proszę o kontakt
                                                        784-079-788
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